
Referat ekstraordinært bestyrelsesmøde i Film6000, 1. juli 2025 
Deltagere: Børge Brink, Robert Veilis, Thomas Beck, Anders Davidsen og 
Henriette Graversen + suppleant Jette Randrup 
 
Afbud fra: Charlotte Korsgaard, Karsten Jensen og Pia Bruhn 
 

Nr. Punkt  
(* = fast punkt, jf. 
forretningsorden) 

Referat 

1 Valg af referent Anders 

2 Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt 

3 Evaluering af 
den første tid 
med caféansvar 
- herunder 
opstartsmøder 
 

Daglig leder: 
Thomas oplever en vis nervøsitet, når frivillige har deres 
første ‘nye’ vagt, men at der kommer ro på, så snart 
arbejdsopgaverne er gennemgået. De kritiske røster 
kommer fra nogle operatører, som er utilfredse med, at de 
ikke længere kan se film på deres vagt. Til gengæld mærker 
han stigende interesse for at tage vagter som caféansvarlig. 
 
Thomas har fået nogle henvendelser fra potentielt helt nye 
frivillige til caféopgaverne. Han vil invitere til et infomøde, 
hvor han håber, at endnu flere vil dukke op. Den åbne 
invitation skal gerne ud på nyhedsmail og sociale medier. 
 
Bestyrelsesleder: 
Børge ønsker ikke at miste frivillige, hvis det alene handler 
om fysiske begrænsninger. Dem skal vi så vidt muligt 
forsøge at holde på ved at udvise hjælpsomhed. For 
eksempel kan ressourcestærke frivillige koordinere vagter 
med de mere fysisk udfordrede. For at det kan lykkes, 
kræver det dog også, at fysisk udfordrede rækker ud - og er 
ærlige omkring deres eventuelle begrænsninger. 
 
Bestyrelsesleder ønsker at få dannet et overblik i forhold til 
arbejdsbyrden i de enkelte undergrupper. Flere frivillige med 
relativt begrænsede arbejdsopgaver skal opfordres til at tage 
vagter i caféen, da behovet helt sikkert bliver større på den 
anden side af højsommeren. 



Øvrige tiltag: 
Bestyrelsen har forståelse for de frustrationer, som nogle 
frivillige måtte føle. Daglig leder og bestyrelsesleder vil 
sammen give et bud på, hvordan man i nogen grad kan 
komme kritikken blandt nogle operatører i møde. Det kan 
ske ved en foreløbig hensigtserklæring og/eller konkrete 
ændringer, hvis det er muligt på nuværende tidspunkt. 
 
De forsøger også at finde én eller flere koordinatorer til 
caféområdet. Det er der behov for på lidt længere sigt, men 
de findes ikke på nuværende tidspunkt. 

4 Næste møde Den 3. september klokken 17 er der ordinært 
bestyrelsesmøde. Her vil det blandt andet overvejes, om 
Cinemateket-gruppen bør nedlægges eller ej. 
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